
Filbyter Bridge     2008-12-14 
Linköping 
 

Protokoll fört vid ordinarie styrelsemöte 2008-12-04 
 
Närvarande:  Mats Sjöberg, Lennart Linnerstedt, Magnus Berg, Gun Karlsson, Carl 

Ragnarsson, Marie Binglöv, Staffan Hed, Annika Brundin 
Frånvarande:  
 
1. Mötets öppnande 
 Mats Sjöberg förklarade mötet öppnat. 
 
2. Godkännande av dagordning 
 Ordföranden meddelade att tyngdpunkten för dagens möte skulle vara Julfesten. 
 Dagordningen godkändes. 
 
3. Val av mötessekreterare 
 Till mötessekreterare utsågs Magnus Berg. 
 
4. Val av justerare 
 Annika Brundin utsågs att jämte ordföranden justera protokollet. 
 
5. Föregående mötes protokoll 
 Föregående mötes protokoll lästes igenom och godkändes. Staffan lämnade en kort rapport 
 från tävlingsledarutbildningen som han och Tommy gått. 
 
6. Ekonomirapport 
 Klubben har fortsatt bra ekonomi som följer budgeten. 
  
7. Tävlingsrapport 

• Julfesten har 52 anmälda par vilket motsvarar 26 lag. Under dagen inkom ett återbud 
men det kommer att lösa sig till söndagen. Elitserien i Allsvenskan har spelat färdigt 
14.05 om tidsschemat följs, därefter kan dukningen påbörjas. 

• Inbjudan till Annandagsbarometern kommer nu att skickas ut. 
• Damsilvertävlingen i mars krockar med Kopparvalsen i Åtvidaberg, nytt datum måste 

hittas. 
• Börge och Staffan har inlett ett nytt grepp på Novisbridgen onsdag kväll. Efter avslutat 

spel får alla ett häfte med givarna, kommenterade av Staffan. Detta har blivit mycket 
uppskattat, vid de två första speltillfällena har det varit 22+ par.  

 
8. Trivselkommitténs rapport 
 Inför Julfesten är allt förberett vad gäller dukning, mat och glögg. Dock behövs  
 serveringsbestick. 

Annika B föreslog att deltagarna skulle ha namnskyltar. Mats föreslog att styrelsen kunde 
ha. Styrelsen beslutade att vi inte skulle ha några namnskyltar. 

 
9. Rapport från FSB och DFB 

• FSB har styrelsemöte i morgon 5/12. Ett möte är planerat att ligga ihop med 
juniorlandslagshelgen i januari. 

• DFB skall ha en silvertävling à la Kisa som säsongsavslutning. Klubben skall ha tre 
kvaltillfällen, datum är ännu inte bestämt. 
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10. Övriga frågor 

• Calle kommer att ha en kurs i spelteknik som börjar i januari och sträcker sig över 10 
lektioner. 

• Ordföranden ville att på nästa styrelsemöte skall vi diskutera framtidsfrågor. Alla i 
styrelsen skulle fundera över vad man har för idéer och tankar gällande klubbens 
framtida utveckling. 

 
11. Nästa styrelsemöte 
 Torsdagen den 15/1 klockan 17.15. Nästa möte efter det planeras den 5/2 klockan 17.15.

  
12. Mötet avslutas 
 Ordföranden förklarade dagens möte för avslutat. 
 
 
 
 
 Vid protokollet    Ordförande 
 
 
 Magnus Berg    Mats Sjöberg 
 
 
 
 Justeras 
 
 
 Annika Brundin   


